
Výbor TJ Slovan, lČ: 00653896
Pec pod Sněžkou 230,54221 Pec pod Sněžkou

ZáPis é.0112020 ziednáni qýboru TJ, které se konalo dne 29.2.2020 v 17:00 na pensionu poST

Přítomni: Sochorová, Tomášková, Chalupa, Brož, Berger (5 osob)
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J.

4,

T5, v nÍŽ něco bouchalo, je Znovu po servisu. opravu zařídil Honza Karásek, jednalo so o uloženízadních tlumičů.
Dotace, kterou přes TJ Čerpaly Členky semeráková a kovářová, byla dle slov Blanky řádněvyúčtovaná.
Blanka hovořila o dneŠnÍ nehodě na Javoru (náraz buginy na pásech), při níž byla zničena boudačasoměřičů vedle pojezdového pásu. Nikomu se naštěstí nic vážného nestalo.
Hlavním dŮvodem dneŠního setkáníje neustálý problém s Martinem lvankem. Z jeho strany docházístále k nePlněnÍ smlouvY, Problemům s organiŽací tréninků, nedodání žádanýcň'oáxl"Jr, (tréninkový
Plán, lékařské ProhlídkY, .--).a celkové nešpolupráci s vedením TJ. přítomníse ztotožnili s názoremBlanky, Že je situaci potřeba řešit. Blanka oslovila jiné možné trenéry (Zdeněk Š"ái,-lrxájwondráček) a jedná s nimi o podmínkách spolupráce. přítomní se shodli, že TJ může nabídnoutstejné podmínky, jaké má dosavadnítrenér předžáků a přrpravky.
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